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Interpelacja

w sprawie oświetlenia zejścia po schodach do Parku nad Wartą przy
Przedszkolu nr 117 im. Czecha

Szanowny Panie Prezydencie

na podstawie zgłoszeń od mieszkańców zwracam się z wnioskiem o
rozważenie montażu oświetlenia przy zejściu po schodach prowadzącym z
okolic Przedszkola nr 117 im. Czecha do Parku nad Wartą. Lokalizacja ta
widoczna jest na załączonym fragmencie mapy.

Obecnie brak oświetlenia w tym miejscu znacząco utrudnia bezpieczne
korzystanie ze schodów po zmroku.

W związku z powyższym proszę o informację, czy możliwe jest zaplanowanie
montażu oświetlenia w tym miejscu lub ujęcie tego zadania w budżecie na
kolejne lata.

Z poważaniem

Andrzej Prendke
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